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Hierbij terugkoppeling vanuit sport op fieldlabs Goed om te lezen dat OCW ook betrokken is en wijst op het belang van

evenementen voor de jeugd

Groeten
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Ik heb geen officiele terugkoppeling van EZK ontvangen maar ik zet hieronder even de belangrijkste punten die ik heb terug

gehoord op een rijtje In de bijlage zit een samenvatting van de plannen van het Fieldlab zodat jullie kunnen zien wat er

inhoudelijk is besproken Overigens is OCW ook bij dit traject betrokken en die hebben al een aantal keren gewezen op het

belang van evenementen voorde jeugd en de vraag of er niet meer rekening gehouden kan worden met het verschil in risico dat

ouderen en jongeren hierbij lopen
Woensdagavond is het volgende afgesproken

Kabinet snapt de spanning die er binnen de sector bestaat heel goed en begrijpt dat de nood hoog is

Kabinet staat nog steeds achter het uitgangspunt om in het fieldlab te kijken wat er wel kan maar kan nu nog geen groen
licht op alle stappen geven omdat dat niet past bij de huidige ontwikkeling van het virus ook in verband met de

beeldvorming
Kabinet heeft oog voor de spagaat waar we in zitten dat je de experimenten niet steeds kunt blijven uitstellen als de

cijfers verslechteren omdat je anders niet verder komt

Daarom nu de vervolgstappen
o Kabinet vraagt advies aan RIVM over de onderzoeksplannen die moeten eerst nog wel worden geconcretiseerd
o Evenementensector sluit aan bij het validatieproces voor de sneltesten

o Eind oktober is er een bestuurlijk overleg over het vervolg

Ik hoor het wel of jullie nog meer informatie nodig hebt

Groet
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Onderwerp RE fieldlabs

ESBcc kan je iets meer vertellen

Groeten
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Vanochtend was een overleg met bewindspersonen en evenementenbranche Volgens mij zat jullie directeur daarbij Heb jij
toevallig een terugkoppeling gehad
Vanuit leugd zijn we bezig met het vraagstuk jongeren perspectief bieden in de winter Achterliggende gedachte is dat jongeren
zich gaan vervelen niet goed voor hun ontwikkeling en naar binnen trekken met oplopende besmettingen tot gevolg De

vervroegde sluitingen bij horeca versterkt dit natuurlijk We hopen datde evenementenbranche iets veilig kan organiseren
voor de doelgroep jongeren tot 30 jaar

Ik hoor het graag als je meer weet of als je weet welke college binnen sport meer weet

Met vriendelijke groet
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Ministerie van VWS Directie Jeugd
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Buiten werktijden mailen mag maar hoeft niet

Beantwoord deze mail op een voor jou geschikt moment

Werkdagen H0 2«

Actuele informatie over opvoeden en opgroeien in tijden van corona is te vinden op www nii nl coronavirus


